

Jordan Phosphate Mines Company (PLC)

Ordinary General Assembly Meeting Agenda:

- 1- Recital the minutes of the general assembly meeting held on April 26th 2022.
- 2- Vote on and approve the report of the Board of Directors on the company's business in 2022 and the company's future work plan.
- 3- Vote on the report of the company's auditors on its financial position and financial statements for the year 2022.
- 4- Vote on and approve the annual, profit and loss account.
- 5- To absolve the Board of Directors from liability for the fiscal year 2022.
- 6- Approving the decision of the Board of Directors to distribute 300% of the nominal value of the share as dividends to shareholders.
- 7- Electing the company's auditors for the year 2023 and determining their fees.

Extraordinary General Assembly Meeting Agenda:

1- Increasing the company's capital by capitalizing JD (165,000,000) (One hundred and sixty five million Jordanian dinars) of the carried forward retained earnings to JD (1,170,542,000) million; i.e. 200% of authorized, subscribed and paid up capital and to distribute them as bonus shares to the shareholders so that the authorized, subscribed and paid up capital will become JD (247,500) million (Two hundred and forty-seven million and five hundred thousand Jordanian dinars) and that by amend Article (7) of JPMC's Memorandum of Association and Article (7) of JPMC's Article of Association which <u>currently read:</u>

"The Company's capital: The Authorized, subscribed and paid-up capital of the company shall consist of JD (82,500) million (Eighty Two million and Five Hundred Thousand Jordanian dinars) divided into Eighty Two million and Five Hundred Thousand shares of one Jordanian dinar each."

It will read as:

"The Company's capital: The Authorized, subscribed and paid-up capital of the company shall consist of JD (247,500) million (Two hundred and forty-seven million and five hundred thousand Jordanian dinars) divided into Two hundred and forty-seven million and five hundred thousand shares of one Jordanian dinar each."

شركة مناجم الفوسفات الأردنية المساهمة العامة المحدودة

جدول أعمال اجتماع الهيئة العامة العادي:

- ١- تلاوة وقائع اجتماع الهيئة العامة العادي المنعقد بتاريخ ٢٠٢٢/٤/٢٦.
- ٢- التصويت على تقرير مجلس الادارة عن أعمال الشركة خلال عام ٢٠٢٢ وخطة عمل الشركة المستقبلية والمصادقة عليهما.
- ٣- التصويت على تقرير مدققي حسابات الشركة عن ميز انيتها وحساباتها الختامية عن السنة ٢٠٢٢ .
- ٤- التصويت على الميزانية السنوية وحساب الارباح والخسائر والمصادقة عليها عن السنة المالية ٢٠٢٢ .
 - ابراء ذمة مجلس الادارة عن السنة المالية ٢٠٢٢ بحدود القانون.
- ٦- الموافقة على توصية مجلس الادارة توزيع ارباح نقدية على المساهمين بنسبة ٣٠٠% من
 القيمة الاسمية للسهم .
 - ٧- انتخاب مدققي حسابات الشركة لعام ٢٠٢٣ وتحديد اتعابهم.

جدول أعمال اجتماع الهيئة العامة غير العادي:

١- زيادة راسمال الشركة عن طريق رسملة ما مقداره (165,000,000) دينار اردني من رصيد الأرباح المدور وتشكل ما نسبته (٢٠٠%) من رأس المال المصرح المكتتب به والمدفوع وتوزيعها كأسهم مجانية على المساهمين ليصبح رأس المال المصرح به والمدفوع وتوزيعها كأسهم مجانية على المساهمين ليصبح مرأس المال المال من ح به علي المدنوع وتوزيعها كأسهم مجانية على المساهمين ليصبح مرأس المال المصرح به والمدفوع وتوزيعها كأسهم مجانية على المساهمين ليصبح مرأس المال المصرح المكتتب به علي المال المصرح المكتتب به والمدفوع وتوزيعها كأسهم مجانية على المساهمين ليصبح مرأس المال المصرح به والمدفوع وتوزيعها كأسهم مجانية على المساهمين ليشركة التي وذلك بتعديل المادة (٢) من عقد التاسيس والمادة (٢) من النظام الأساسي للشركة التي تنص على :

قبل التعديل :

"يتكون ر أسـمال الشـركة الاسـمي والمكتتب به والمدفوع من اثنان وثمانون مليونا وخمسمائة الف دينار اردني مقسم الى اثنان وثمانون مليونا وخمسمائة الف سـهم قيمة كل سهم دينار واحد " .

ليصبح النص بعد التعديل ما يلي :

"يتكون رأسمال الشركة الاسمي والمكتتب به والمدفوع من مائتان وسبعة واربعون مليونا وخمسمائة الف دينار اردني مقسم الى مائتان وسبعة واربعون مليونا وخمسمائة الف سهم قيمة كل سهم دينار واحد " .